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Místo jednání: Ostaš Datum: 30.8. 2014 

Zapsala: Valentová Pořadové číslo: 3 

Distribuční list: členové VV, sekretariát, revizní komise 

Seznam účastníků:  

VV - Bloudek, Žamberský, Resch, Berndt, Budský, Kurowski, omluven Zozulák 

RK – Kalivoda; sekretariát - Valentová 

Příští jednání: 10.-12.10., Pálava 

Přílohy:   

 

Č. Popis Vlastník Termín 

1.  Ze zadaných úkolů s termínem do tohoto jednání VV nebyly dořešeny 
nebo projednány následující:  

 Přínos členů komisí UIAA pro ČHS 

 Návrh na využívání FB ČHS 

 Projekt komise alpinismu – úkol zrušen 

 Jednání s OVK Jizerské a Lužické hory o Pravidlech lezení pro Jizerské 
hory  

Pokud není uvedeno jinak, budou úkoly předloženy na příští jednání VV.  

  

2.  Informační systém ČHS 

VV vzal na vědomí informaci o současném časově náročném a neefektivním 
způsobu evidence členů, evidování plateb členských příspěvků apod. včetně 
provázanosti s registračními formuláři na webu a předběžně schválil záměr 
zadat vytvoření lépe provázaného informačního systému, který by činnost 
zefektivnil. VV uložil B. Valentové předložit do 31.10. 2014 přehled 
požadavků, na základě kterých bude možno formulovat zadání pro 
zpracovatele systému.   

Valentová 31.10.2014 

3.  Organizační struktura ČHS, postavení oddílů 

VV se seznámil s návrhy Š. Budského a B. Valentové na úpravu organizační 
struktury ČHS a právního postavení oddílů ČHS s možností začlenit oddíly 
s vlastní právní subjektivitou do ČHS a předběžně je schválil. VV uložil 
B. Valentové rozpracovat do příštího jednání VV navržené změny týkající 
postavení oddílů včetně souvisejících změn členství v ČHS.  

Valentová příští jednání 
VV 

4.  Oprava zápisu ČHS ve spolkovém rejstříku 

VV schválil žádost o opravu chybného zápisu ve spolkovém rejstříku, ve 
kterém jsou, v rozporu s platnými stanovami ČHS, zapsány pobočné spolky. 
Odeslání dopisu zajistí neprodleně sekretariát.  

sekretariát neprodleně 

5.  Kombinované členství v ČHS a OEAV 

VV vzal na vědomí informace o jednáních se spol. Alpy o kombinovaném 
členství na rok 2015, z nichž vyplynulo, že kombinované členství nelze 
nabízet za dosavadních výhodných podmínek, a proto rozhodl, že stávající 
smlouva se spol. Alpy nebude prodloužena. VV současně rozhodl, že 
spolupráci ve věci kombinovaného členství na rok 2015 nabídne všem 
zástupcům Alpenverein Österreich, s cílem zajistit pro členy ČHS co nejlepší 
podmínky. Za ukončení smlouvy se spol. Alpy odpovídá B. Valentová, 
zveřejnění výzvy ke spolupráci zajistí P. Žamberský ve spolupráci 
s B. Valentovou.    

Žamberský, 
Valentová 

neprodleně 

6.  Jednaní s MŠMT o dotacích 

VV vzal na vědomí informace J. Bloudka a P. Resche o jednání se zástupci 
MŠMT ohledně výpočtu dotací. VV uložil P. Reschovi a J. Bloudkovi, aby 
připravili na příští jednání VV podrobnější prezentaci výpočtu dotací, na 
základě které budou upraveny žádosti o dotace s cílem zvýšit jejich objem.  

Bloudek, Resch příští jednání 
VV 
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7.  Finanční prostředky z loterií 

VV vzal na vědomí informace P. Žamberského a B. Valentové o podmínkách 
využití finančních prostředků z loterií, které ČHS získává prostřednictvím 
ČOV.  

- - 

8.  Reporting čerpání rozpočtu 

VV vzal na vědomí informaci o čerpání rozpočtu ČHS za 1. pololetí a uložil 
P. Žamberskému, aby připravil za toto období reporting a rozeslal jej 
ostatním členům VV k připomínkám. Reporting bude zveřejněn po schválení 
členy VV.  

VV schválil převod části rezervy do položky UIAA, kde došlo v důsledku 
oslabení koruny k přečerpání plánované částky o 7 tisíc Kč. Zajistí 
P. Žamberský.  

Žamberský neprodleně 

9.  Návrh na úpravu cestovních náhrad  

VV se seznámil s návrhem na úpravu cestovních náhrad a uložil 
B. Valentové ve spolupráci s P. Žamberským připravit na příštího jednání VV 
návrh směrnice ke schválení.   

Valentová, 
Žamberský 

příští jednání 
VV 

10.  Marketingové využití závodního sportu 

P. Resch sdělil, že budou organizovány pravidelné schůzky s pořadateli 
závodů. Za realizaci odpovídá P. Resch.  

Resch průběžně 

11.  Personální řešení situace v komisi mládeže 

A. Kurowski informoval o proběhlých jednáních komise mládeže a ochotě 
A. Škrabáka převzít funkci předsedy komise. VV konstatoval, že 
problematika mládeže je v ČHS dlouhodobě nedostatečně řešena a podíl 
mládeže je v ČHS ve srovnání s jinými sportovními svazy extrémně nízký, 
a proto bylo navrženo řešit problematiku mládeže včetně zvýšení počtu 
mládežnických členů prostřednictvím placeného pracovníka. VV uložil 
P. Reschovi připravit ve spolupráci s A. Kurowským a P. Žamberským na 
příští jednání VV návrh řešení včetně vyhodnocení ekonomických 
souvislostí.  

Resch, Kurowski, 
Žamberský 

příští jednání 
VV 

12.  Návrh metodické komise na proplácení odměn a nákladů 

VV se seznámil s návrhem metodické komise na úpravu odměn a proplácení 
nákladů pro lektory a další osoby provádějící metodickou činnost pro ČHS 
a uložil Š. Budskému jednat o této věci neprodleně s předsedou metodické 
komise.  

Budský neprodleně 

13.  Památník Tiské stěny 

K. Berndt informoval o jednání se Správou CHKO ohledně umístění 
zamýšleného památníku horolezců v PP Tiské stěny. Rozhodnutí nebylo 
dosud vydáno.  

  

14.  Schválení nového oddílu 

VV schválil nový oddíl ČHS – HO Zaštanduj. 

  

 
Schválil: J. Bloudek 

 


